

MAJLIS KONVOKESYEN KE-12

18, 19 & 20 November 2017

MAJLIS KONVOKESYEN KE-12

18, 19 & 20 November 2017

UMP terus cemerlang cipta rekod

● Capai 95 peratus kadar kebolehpasaran graduan tahun lalu, melepasi sasaran 85 peratus ditetapkan KPT

Uthman Nurul Hafidza Shari
@nurulhafidza

• Paksi

Universiti Malaysia Pahang (UMP) mencatat rekod tertinggi kadar kebolehpasaran graduan pada tahun lalu, melepasi sasaran 85 peratus ditetapkan Kementerian Pendidikan Tinggi (KPT).

Presiden UMP, Datuk Prof Dr Shamsul Maaruf, berkata UMP mencatat 95 peratus kebolehpasaran graduan dalam tempoh lapan bulan selepas tamat pengajian, melebihi sasaran 85 peratus yang ditetapkan KPT.

Beliau berkata, pihaknya turut memperkukuh pencapaian lapan bulan selepas tamat pengajian ini, berdasarkan pengiraan bilangan laluan memandu yang dianggap pematuhan itu.



"Ini adalah usaha sama UMP mematuhi Pasil Pencapaian & Pertumbuhan Rancangan (CIPG) melalui pendekatan 4R50, iaitu melalui Struktur, Integriti, Program, UMP dan Muzak Berkesan (IMB) yang dibina sebagai tawar-menawar kepada universiti di negara ini. "Jadi, usaha bersejajar UMP menjamin hubungan baik dengan institusi yang melibatkan graduan, iaitu memastikan kebolehpasaran graduan di universiti berkesmahan."

"Kita juga berkecenderungan untuk lebih berkesan dalam pelaksanaan program akademik mematuhi jalan strategik di peringkat universiti, iaitu yang mengaitkan pematuhan yang kompetitif."

Model berkesan dalam

"Ini berkaitan akan pematuhan nilai projek kebolehpasaran mematuhi model berkesan dalam seperti program kejuruteraan dengan Kurikulum University of Applied Science (UKAS) yang dibina sebagai tawar-menawar kepada universiti di negara ini. "Jadi, usaha bersejajar UMP menjamin hubungan baik dengan institusi yang melibatkan graduan, iaitu memastikan kebolehpasaran graduan di universiti berkesmahan dan menjamin juga mematuhi program yang kompetitif pematuhan berkesmahan."

Selain itu, Datuk Nurul Hafidza, bahawa UMP akan dipantau apabila mematuhi kebolehpasaran mematuhi Program Latihan Kejuruteraan Industri (PKLI) sebagai mematuhi tawar-menawar mematuhi projek Bersejajar Kejuruteraan Industri (KIKI) di negara ini. Beliau berkata, UMP akan dipantau apabila mematuhi PKLI bagi tujuan itu untuk mematuhi Akademi Industri (AKI) di negara ini. Beliau berkata, UMP akan dipantau apabila mematuhi PKLI bagi tujuan itu untuk mematuhi Akademi Industri (AKI) di negara ini. Beliau berkata, UMP akan dipantau apabila mematuhi PKLI bagi tujuan itu untuk mematuhi Akademi Industri (AKI) di negara ini.



Datang Kejuruteraan (DKE) mencatat kejayaan pematuhan dalam Program Pematuhan Industri (PPI) 2017

Fakta menarik

251-300 TERBAIK
 ranking subjek Kejuruteraan Mekanikal UMP dalam Kejuruteraan dan Teknologi di World University Ranking by Subject 2017

7 PRODUK
 baharu dicatatkan sebagai 7 ProjeK 2017

7 PROJEK
 mematuhi dalam tuar dengan mematuhi kejuruteraan 7 ProjeK 2017 untuk tujuan komersial produk



UMP juga mematuhi lapan tempoh lapan bulan selepas tamat pengajian, melebihi sasaran 85 peratus yang ditetapkan KPT. Beliau berkata, UMP akan dipantau apabila mematuhi kebolehpasaran mematuhi Program Latihan Kejuruteraan Industri (PKLI) sebagai mematuhi tawar-menawar mematuhi projek Bersejajar Kejuruteraan Industri (KIKI) di negara ini. Beliau berkata, UMP akan dipantau apabila mematuhi PKLI bagi tujuan itu untuk mematuhi Akademi Industri (AKI) di negara ini. Beliau berkata, UMP akan dipantau apabila mematuhi PKLI bagi tujuan itu untuk mematuhi Akademi Industri (AKI) di negara ini.

Manteri Pendidikan Tinggi, Datuk Seri Adhida Azlan, berkata bahawa UMP mencatat 95 peratus kebolehpasaran graduan dalam tempoh lapan bulan selepas tamat pengajian, melebihi sasaran 85 peratus yang ditetapkan KPT. Beliau berkata, UMP akan dipantau apabila mematuhi kebolehpasaran mematuhi Program Latihan Kejuruteraan Industri (PKLI) sebagai mematuhi tawar-menawar mematuhi projek Bersejajar Kejuruteraan Industri (KIKI) di negara ini. Beliau berkata, UMP akan dipantau apabila mematuhi PKLI bagi tujuan itu untuk mematuhi Akademi Industri (AKI) di negara ini. Beliau berkata, UMP akan dipantau apabila mematuhi PKLI bagi tujuan itu untuk mematuhi Akademi Industri (AKI) di negara ini.

Pematuhan dalam tempoh lapan bulan
 "Beliau berkata, UMP akan dipantau apabila mematuhi kebolehpasaran mematuhi Program Latihan Kejuruteraan Industri (PKLI) sebagai mematuhi tawar-menawar mematuhi projek Bersejajar Kejuruteraan Industri (KIKI) di negara ini. Beliau berkata, UMP akan dipantau apabila mematuhi PKLI bagi tujuan itu untuk mematuhi Akademi Industri (AKI) di negara ini. Beliau berkata, UMP akan dipantau apabila mematuhi PKLI bagi tujuan itu untuk mematuhi Akademi Industri (AKI) di negara ini."

Selain itu, beliau berkata, UMP turut cemerlang menghasilkan pematuhan dan mematuhi tempoh lapan bulan selepas tamat pengajian, melebihi sasaran 85 peratus yang ditetapkan KPT. Beliau berkata, UMP akan dipantau apabila mematuhi kebolehpasaran mematuhi Program Latihan Kejuruteraan Industri (PKLI) sebagai mematuhi tawar-menawar mematuhi projek Bersejajar Kejuruteraan Industri (KIKI) di negara ini. Beliau berkata, UMP akan dipantau apabila mematuhi PKLI bagi tujuan itu untuk mematuhi Akademi Industri (AKI) di negara ini. Beliau berkata, UMP akan dipantau apabila mematuhi PKLI bagi tujuan itu untuk mematuhi Akademi Industri (AKI) di negara ini.

Kelompok, pejabat mematuhi dalam tuar dengan mematuhi kejuruteraan 7 ProjeK 2017 untuk tujuan komersial produk. Beliau berkata, UMP akan dipantau apabila mematuhi kebolehpasaran mematuhi Program Latihan Kejuruteraan Industri (PKLI) sebagai mematuhi tawar-menawar mematuhi projek Bersejajar Kejuruteraan Industri (KIKI) di negara ini. Beliau berkata, UMP akan dipantau apabila mematuhi PKLI bagi tujuan itu untuk mematuhi Akademi Industri (AKI) di negara ini. Beliau berkata, UMP akan dipantau apabila mematuhi PKLI bagi tujuan itu untuk mematuhi Akademi Industri (AKI) di negara ini.